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Spørgsmål nr. S 1205 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til: Miljøministeren 

Dato: 18. maj 2020 

Stillet af: Marie Bjerre (V)  

Hvordan mener ministeren, at målsætningen i den europæiske plastikpagt, 

som indebærer, at plastikemballage og engangsplastik, som landene 

sender på markedet, skal være genanvendeligt inden 2025, harmonerer 

med regeringens tredobling af afgiften på engangsservice, der trådte i kraft 

den 1. januar 2020, og som indebærer, at service af genanvendt plast nu er 

blevet forholdsmæssigt dyrere end ny plastservice, da afgiften beregnes på 

baggrund af vægt?  

(Spm. nr. S 1205). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Bjerre@ft.dk, 

vmarh@ft.dk og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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